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The third and final volume in Richard J Evans’s masterly trilogy on the history of Nazi
Germany traces the rise and fall of German military might, against the background of
the mobilization of the ‘people’s community’ in the service of a war of conquest,
racial subjugation and genocide.

Interweaving a broad narrative of the war’s progress with personal testimony from a
wide range of people, from generals to front-line soldiers, from Hitler Youth activists to
middle-class housewives, Richard Evans lays bare the dynamics of a society plunged
into war at every level. The great battles and events of the war are here, from the Battle
of Stalingrad to Hitler’s suicide in the bunker, but just as important is the recreation
of the daily experience of ordinary Germans in wartime, under the growing impact of
the mass bombing of Germany’s towns and cities. At the centre of the book is the
Nazi extermination of Europe’s Jews, set in the context of Hitler’s genocidal plans
for the racial restructuring of Europe. Blending narrative, description and analysis, The
Third Reich at War creates a picture of a society rushing headlong to self-destruction
and taking a large part of Europe with it.

作者介绍: 

理查德·J.
埃文斯，英国历史学家，以19、20世纪德国史，尤其是第三帝国的研究享誉学界。曾
任剑桥大学钦定历史学讲座教授、剑桥大学沃尔夫森学院院长。曾被授予汉堡艺术与科
学奖，并凭学术成就获封爵士。著有《企鹅欧洲史·竞逐权力：1815—1914》《历史与
记忆中的第三帝国》等18本著作，其中《死于汉堡》获沃尔夫森历史奖。

陈壮，以色列巴伊兰大学语言学在读博士，四川外国语大学翻译学硕士；2017年于格
鲁吉亚第比利斯国立大学访学，学习格鲁吉亚语；现主要从事形式语义学研究。曾参与
翻译《俄国革命史》、《礼与法：法的历史连接》（From Rites to Law: A Historical
Source of Chinese Law and Its Inheritance）等社科类读物；现主要进行口译工作。

赵丁，毕业于中国社会科学院研究生院世界历史系，获历史学博士学位，研究方向为欧
美近现代史。现为中国人民公安大学治安学院讲师。
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书评

任何人都不能否认，希特勒、纳粹、和第三帝国的崛起和毁灭，是20世纪最重要的事件
之一。但在解读第三帝国时，太多的偏见和想当然使得我们很难看到整个事件真实、客
观的全貌。因此，当我看到《纽约时报》推荐剑桥大学教授的Richard J.
Evans撰写的第三帝国史后，我毫不犹豫的记...  

-----------------------------
邂逅这本书是在新华书店，那天周末百无聊懒的我走进新华书店，漫无目的的系闲逛，
就走到了历史栏这边，然后《揭秘第三帝国》不显眼的放在一个角落里，我对德国历史
还是很感兴趣，于是拿起，翻了一下，感觉很ok，那么就买下，感叹了系啊，现在的
书还真是贵。 其实拿到手里，...  
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